


29. apríla k nám zavítal pán Ing. Anton Kondela. 

Porozprával nám o tom, prečo potrebujeme  lesy; o tom, aké zvieratá žijú                       

v našich lesoch. Priniesol zaujímavé trofeje, z ktorých najviac zaujala kožušina 

z medveďa.

Beseda bola pre všetkých zaujímavá. Niektorí aj živo diskutovali.



A  na záver sme sa nebáli pohladkať medveďa.


